
 
Styrelsemöte     2024-09-15 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Malin Fransson, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, Fredrik 

Wadsten, Emil Carlsson, Henrik Berntson. 

Frånvarande: Katarina Österdahl, Isabelle Andersson. 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Henrik Berntson 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Malin Fransson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Augusti gav en vinst på 364 tkr, ackumulerat helår + 1046 tkr. Resultatet är inte periodiserat,  

              faktiska kostnader kommer under hösten. Kostnader ligger i linje med budget. 

Vinsten kommer från utbetalningar skötselavtal, hundutställningar och sponsorer. 

Kostnader för El-fjärrvärme/ följer samma nivåer. 

5. Utvärdering Föreningsdag 

 

Alla föreningar som var där var generellt nöjda, dagen var bra. 

Man hade dock räknat med mer folk och de ansvariga var lite besvikna på just detta. 

 

RF-SISU och Kommun var positiva och vill ha fortsättning på detta, de som föreläste var 

nöjda. 

 

Syftet var ju att försöka rekrytera nya ledare och ungdomar, så blev nu kanske inte utfallet!  

Kändes att de som var där redan var engagerande i föreningar, syftet/temat kanske ska vara 

något annat om det blir en uppföljning. 

 

Uppslutning GAIS-var dålig, finns förbättringspotential.  Dock återigen farligt att belasta 

befintliga ledare med mer åtaganden, en balansgång att gå! 

 

Enorm insats av arbetsgruppen för bygdepengen att få ihop allt detta, stor arbetsbelastning! 

Tack till Fredrik och Johanna som representerat GAIS i denna arbetsgrupp. 

 

Återgår nu till normalt bygdepengsarbete. 

 

Nya ansökningar om projekt/bidrag ska vara inskickade senat 18/10. 



 

6. Bauer Trail 

 

Succé, proffsigt genomfört. 

Tack till Emil från GAIS-styrelse som hållit ihop detta, 22 st. volontärer från GAIS fick han 

ihop!  Tack också till er alla som hjälpte till med detta.  

Ca 300 anmälda deltagare första året, arrangören mycket nöjd!  

 

 

7. Övriga frågor 

 

✓ Gränna Marknad, styrelsen förtydligar vi inte engagerar oss mer i Gränna 

Sommarmarknad, mer än parkeringen där vi bistår med skyltning. 

 

✓ Arbetsgruppen från 100 års jubileet, har ställt frågan om att ge ut tidningen GAISaren 

varje jul fram till jubileet! Styrelsen säger nej till detta, fokusera på år 100, då man 

med fördel kan ge ut den vid flera tillfällen under året om man så önskar, historiskt 

gavs den ut 4 gånger om året!  

 

✓ Hemsidan, Malin kollar med laget.se rörande distribution av nyheter och 

avrapporterar vid nästa möte. 

 

✓ Anmälan beviljas till Petras förslag om utbildning som presenterades vid mötet 

rörande ”utveckla barn- och ungdomsidrotten” Bidrag för detta ska sökas och även 

en kravframställan hur återkoppling till föreningen ska göras, avrapporteras vid nästa 

möte.  

 

✓ Ny Tvätt-maskin och torktumlare inköpt. 

 

✓ Bidrag för skivstänger – slut på pengar, följer upp nästa år. Inköp kan göras trots 

detta, vilket togs beslut om på förra mötet! 

 

✓ Fotbollensdag blev en succé. 

 

✓ +65 gruppen har målat om Frasse Hörna. 

 

✓ Offert renovering av duschutrymmet inhämtas, ansöker om bidrag, ska vara inne till 

1/10.  

 

✓ Instruktion om kläder förtydligas, ungdomar som är hjälpledare ska givetvis ha en 

ledartröja, avsikten i instruktion var en annan. 

 

✓ Försöka att dra ihop en ledarträff, föreläsning + mat ihop med Visingsö AIS, samtal 

förts med Rickard Strandberg ordf. VAIS. 

 

 



 

8. Nästa möte 

Nästa möte blir söndag 20/10 kl.09.00 på GAISgården. 

 

 

             OBS! Noter tiden… 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:   Justerande:         Ordförande: 

 

 

 

______________________              _______________________      ___________________ 

Magnus Strand  Malin Fransson                                Henrik Berntson 

   


